
 

 Zápis z jednání Festivalového výboru Jiráskova Hronova  
ze dne 4. 8. 2023 - Hronov 
 
Přítomni: Lenka Lázňovská (AITA/IATA), Jan Julínek (NIPOS-ARTAMA), Josef Kopecký (VSVD), Šárka 
Čmelíková (KIS Hronov), Karel Tomas (SADAS), Petr Koleta (Město Hronov), Martin Houštěk (Hronov- 
občané), Michal Drtina (UNIMA), Jaroslav Vondruška (SČDO), Pavel Hurych (ADA), Věra Bartošová 
(Město Hronov), Vladimír Michal (KPU ČR), 
 
 
Omluveni: Jitka Ferbarová (MK ČR), Kristýna Šimáková (KrHr kraj), Jaroslav Vondruška (SČDO), Dita 
Poláková (KIS Hronov), Pavlína Čermáková (NIPOS-ARTAMA), Antonín Krtička (Hronov – soubor), 
Zuzana Malcová (MK ČR) 
 
 
Zasedání zahájila Lenka Lázňovská ve 13.15 a předala slovo novému předsedovi FV JH – Josefu 

Kopeckému 

Josef Kopecký zhodnotil proběhlý ročník. Konstatoval, že veškeré problémy se zvládly a 93. ročník 

proběhl v dobré atmosféře. Velmi kladně hodnotil konferenci, která během JH probíhala a byla 

obohacením ročníku. Informoval FV, že v Hronově proběhne setkání UNESCO. 

Jan Julínek představil předběžná data týkající se návštěvnosti a seminářů a konstatoval setrvalé 

zvyšování počtu diváků i seminaristů.. 

Lenka Lázňovská poznamenala, že konference (HE)art beats!“ probíhala souběžně s představeními, 

takže se jí nemohlo účastnit více pozorovatelů, ale byla otevřena se diskuse, která by mohla 

v následujících letech pokračovat 

Šárka Čmelíková informovala FV, že byl spuštěn nový web a vytvořen nový navigační systém festivalu. 

Do dalších let se plánuje připravit festivalovou aplikaci. Přibyly další ubytovací kapacity v Náchodě. 

Letos bylo komplikovanější stravování festivalových hostů. Protože byla zavřena oblíbená restaurace 

Bašta, ale podařilo se přímo v JD zřídit Gulášovnu se kterou se počítá i do dalších let. 

Josef Kopecký kladně hodnotil zajištění snídaní v SJČ a pochválil tým sociálních sítí za informovanost o 

možnostech stravování na JH 

Šárka Čmelíková doplnila, že letos byla připravena propagace seminářů i formou tištěné brožury. 

Do dalšího řádného zasedání FV JH připraví Šárka Čmelíková vyúčtování 93. JH 

MK CR má v příštím roce provést úspory v grantovém systému. JH se bude snažit dosáhnout na 

stejnou výši dotace jako v předešlých letech, ale výsledek není jistý. Královehradecký kraj se přihlásí k 

JH a příští rok se pokusí navýšit podporu festivalu. 

Josef Kopecký – pochválil nasazení a práci technických pracovníků a poděkoval Lence Lázňovské na 

návrh nového schématu PC a Tereze Ondrové za realizaci a nabídku seminářů, které zaznamenaly 

kvalitativní posun. 

Pavel Hurych navrhl pro další ročníky nahradit malou stage v parku velkým stanem 

Martin Houštěk informoval o pozitivních ohlasech veřejnosti na průběh 93. JH í na kvalitu představení 



 

FV rozhodl o termínech konání dalších ročníků JH 

94. JH 2024 – 2 – 10. srpna 2024 

95. JH 2025 – 1. – 9. srpna 2025  

Další jednání FV JH proběhne v druhé polovině  listopadu 2023. 

Ve 14.00hod Josef Kopecký zakončil jednání FV JH 

 

Zapsal: Jan Julínek 

Schválil: Josef Kopecký 

 


